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Hei!

Problemstillingane du tar opp i brevet ditt vil bli drøfta på vårens samarbeidsmøte med 
drosjesentralane i køyreområde den 11. juni. Der vil óg representantar frå Handikapforbundet og frå 
Bergen Trafikkstasjon vera tilstade. Me kjem attende til deg etter dette.

Venleg helsing

Anne Vedvik
Rådgjevar
Samferdselsavdelinga | Forvaltningsseksjonen

Tlf: 55 37 80 56
www.hordaland.no
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Hei Anne

Sender deg en forespørsel på vegne av eierne av løyvene R - 711 - R - 720.
Alle her kan ikke se noen negative aspekter ved å øke valgmuligheten og attraktiviteten til disse 
løyvene.

Har også snakket med Arve Halvosen rundt dette. Han er bekymret for lite storbiler/ rullestolbiler 
på kveld og helg.
Samtidig var han klar på at dette måtte styrebehandles om Bergen Taxi skulle stille seg bak en 
søknad.
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Dette vil være en justering til beste for både brukerne(spesielt de med rullestol), eierne, sjåførene, 
sentralen og Fylkeskommunen.

Om dere seriøst tar på alvor dette med universell utforming og fremkommelighet for rullestoler i 
hverdagen, vil dette forslaget kunne medvirke positivt i denne sammenheng.

Mvh

Leif Jonny Storemark
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